
Styrelseprotokoll orbiTibro 230417 i föreningspoolens kök.
Tacksamt sponsrat av Grahns konfektyr.

1. Närvarande: Niclas, Göran, Martin, Lars, Celine
2. Ordförande: Niclas Sjöberg
3. Sekreterare: Göran Kornestedt
4. Justerare: Lars Berg

5. Punkter
a. Västgötatouren. Niclas och Ulrik TD. Vi planerar för ett litet bord vid “tee 12”

med discplock, försäljning av beg.disc (skänkta & upphittade till något
välgörande ändamål, förslag önskas) och fika.

b. Träslaget doubles 1/7 planeras separat på nästa styrelsemöte och läggs upp
på orbitibro.se och i tjing. Kommer att spelas i form av best shot.

c. Ånaplans besöksalmanacka: För att undvika större krockar sköts av oss.
Samtal förs med kommunen och Föreningspoolen om det är rimligt. Det
kanske är bättre i Rbok, kommunens bokningsapp.

d. Toalett på Smuleberg. Vi får ansvaret för 5 nyckelkort till ordinarie
styrelsemedlemmar.

e. Kritmaskin för linjemarkering av OB vid tävlingar utlånas av kommun

f. Spel på ånaplan och deltagande i VeckoDisc av gäster är fortsatt fritt
tillsvidare. Med förhoppning om medlemskap eller frivillig green fee.

g. Klubbtröja. En vit eller svart piké med logga, namn och PDGA-nummer som
förra året (300kr) och en svart hoody med logga på ryggen och namn på
vänster sida (ca. 425kr)

h. Upphittade discar. Låda ska göras eller inköpas för att kunna lägga
upphittade discar i.
Regel: Upphittade onamnade discar läggs ut i FB-gruppen “orbiTibro
Discgolf”. Finns det namn i discen så kontaktas ägaren. Discar som ej hämtas
efter tre (3) månader behålls av föreningen.

i. Det blir inget deltagande i Swedish Amateur TEAM Championship pga. att
det var för få som kunde vara med.

j. Nytt utseende på banan som utveckling på lång sikt: front- och backtee och
på kort sikt bland annat 3 hål i stadsparken enligt utskickat förslag på FB.
Väntar på kommunens godkännande för hålen i stadsparken.

k. Inredia har öppet hus och inbjuder föreningar till uppvisningskväll torsdag
27/4 kl. 18-20. Flytt av VeckoDisc till kl. 17. Efteråt bjuds på mat vid Inredia.



l. Dam clinic. Elina Ryberg har fått ett förslag på upplägg. 2 Tim instruktion och
lunch. Maja och Celine får uppdraget att finslipa upplägg och marknadsföring.

m. Seniordisc. 5 anmälda för tillfället.

n. orbiTibro arrangerade Rankåspromenaden på påskdagen för 60-tal besökare.
Två banor erbjöds, en tacksamt lättframkomlig och en i snömodd.

Nästa möte är den 1 maj kl. 16.00 utanför Inredia.

Sekreterare: Göran Kornestedt Justerare: Lars Berg


